
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE  LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL  DE 
DISTRICTE SUD EL DIA  27 DE DESEMBRE DE 2016

------------------------------------------------------------

Núm. i Classe de Sessió:  8 / 2016. Ordinària 

Dia i hora: 27 de desembre de 2016 a les 20:00 h

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENT

Sra. Anna Peñalver Bermudo 

VOCALS

Persones designades pels Grups Polítics Municipals. 

Sr. Juan Ramón Vicent Díaz                           Grup Polític Municipal C´s

Persones designades per l’Alcaldia

  Sr. Raúl Galván López

Sr. Jorge García Alcalá

Veïns designats pels Grups Polítics Municipals

Sr. Juan Luis León Azorín Grup Polític Municipal PSOE

Sr. Joaquín B. Torres Navarro                           Grup Polític Municipal PP

Sr. Manuel Paduraru Ionete                               Grup Polític Municipal C's

Representants de les AV

Sr. Vicente J. Campos Ruiz AV Sant Pau

Sr. Alberto Ramos Renau AV Sant Jaume

Sr. José Luis Gómez Sánchez AV Sant Bernat
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  Sr. Rafael Serrano Ruiz                                 AV La Duana

Sr. Emilio García Solsona AV Partida Estepar

Sr. Luis López López AV Mestria

   
REPRESENTANTS ASSOCIACIONS PARES D’ALUMNES 

          Sra. Ana Mª Latorre Centelles                              AMPA Isidoro Andrés Vilarroya

   
SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

Sr. José Luis Azpitarte Sánchez

Sr. Ramon Sarria Picazo

Sr. Constantino Muñoz Alarcón

NO HI ASSISTEIXEN: 

  Sra. Carla Gómez Zabalza

Sra. María España Novoa

 Sr. Joan A. Ginés Camahort

Sr. Miguel A. Guillamón Naches

Sr. Joaquin Górriz Plumed

Sra. Luisa Motos Cano

Ordre del dia:

1r  -  Aprovació,  si  escau,  de  l’acta corresponent  a  la  sessió  extraordinària  del 
Consell Municipal de Districte Sud de data 26 de setembre de 2016

2n - Designació del/de la representant de l’Associació de Mares i Pares d’Alumnes 
per a formar part de la Junta de Districte Sud

3r - Informe de la presidenta

4t - Despatx extraordinari
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5é - Precs i preguntes

A la Tinència d'Alcaldia del Districte Sud de l’Ajuntament de Castelló de la Plana, 
sent les 20:00 h del dia 27 de desembre de dos mil setze sota la presidència de la Il·lma. 
Sra. Patricia Puerta Barberá, tinent d’Alcaldia, es reuneixen els senyors i senyores suara 
esmentats a fi de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal de Districte Sud, amb la 
meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l’acte.

Comprovat el quòrum d’assistència, la presidenta inicia la sessió i passa a tractar 
els punts inclosos en l’ordre del dia. 

1r -  APROVACIÓ,  SI  ESCAU, DE L’ACTA  CORRESPONENTS A LA SESSIÓ 
ORDINÀRIA  DEL  CONSELL  MUNICIPAL  DE  DISTRICTE  SUD  DE  DATA  26  DE 
SETEMBRE DE 2016

Com que no hi ha objeccions a l’esborrany de l’acta de la sessió celebrada el dia 26 
de setembre de 2016, per unanimitat s’acorda aprovar-la. 

2n – DESIGNACIÓ DEL/DE LA REPRESENTANT DE L’ASSOCIACIÓ DE MARES 
I PARES D’ALUMNES PER A FORMAR PART DE LA JUNTA DE DISTRICTE SUD

Davant de l’absència de la majoria dels representants de les AMPA, aquests seran 
convocats en el  pròxim Consell  per a designar el/la representant que formarà part  de la 
Junta de Districte Sud.

3r - INFORME DE LA PRESIDENTA 

La presidenta vol fer constar que per acord de tot el Consell, els distints informes de 
contestacions  dels  punts  de  les  juntes  anteriors  es  comentaran  en  la  Junta  del  27  de 
desembre 2016 .

4t - DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de Despatx Extraordinari, es passa al punt següent 
de l’ordre del dia.

 5é - PRECS I PREGUNTES

Va assistir al Consell el regidor de Transparència, Modernització i Normalització 
Lingüística, Ignasi Josep Garcia Felip, per a comentar als assistents la campanya en què 
els  últims  dijous  de  mes  poden  participar  amb  les  seues  preguntes  en  el  Ple  de  la 
corporació municipal. Aquest va aportar cartelleria i fullets per a repartir entre els assistents 
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i  va  demanar  a  aquests  que  al  seu  torn  ho  feren  arribar  als  veïns  dels  grups  que 
representen  i  els  animaren  a  participar-hi.  Va  recalcar  que  les  preguntes  han  de  ser 
d’interés  per a tots en general i no en particular, ja que en aquest últim lloc es traslladaria 
al departament corresponent i no al Ple. 

El Sr. Vicent va comentar que en les zones de jocs on es puga jugar a baló, seria  
convenient que les tanques foren altes per a evitar que isquen fora i puguen fer mal a xiquets 
o  persones  grans que estiguen  pels  voltants.  En  concret  n'hi  ha  una  al  carrer  Ribelles 
Comins amb Salvador Guinot.

AV MESTRIA

El  Sr.  López  reclama  una  vegada  més  que  reconsideren  el  tema  d’anul·lar  els 
rastells que estan al voltant dels arbres ja que són un perill, i encara que estiga aprovada la 
remodelació de la zona, considera que no és cap gran obra i s’evitarien problemes amb 
xiquets i grans amb possibles caigudes. 

Comenta que en la vorera del Parc Oest, en la part de davant de Mestria hi ha un 
desnivell molt gran que s'hauria de solucionar fent que hi haguera menys rebaix per a evitar 
possibles caigudes.

Li agradaria rebre informació de per què no posen els adhesius quan realitzen la 
neteja dels contenidors, i considera que s'haurien de realitzar neteges més periòdiques dels 
contenidors.

Insisteix una vegada més en l’edifici del carrer Jorge Juan, 54, on s'ha de tapiar la 
porta  perquè  no  entre  ningú  ja  que  es  pot  accedir  a  l’interior  i  hi  ha  gent  que  entra 
matalassos i accedeix al garatge amb la possibilitat de possibles atracaments.

Pregunta si amb la nova ordenança de tanques publicitàries, es pot obligar que els 
propietaris  dels  solars  els  mantinguen  nets  i  en  cas  contrari,  retirar  les  tanques.  La 
presidenta li comenta que es podran realitzar propostes a la nova Ordenança. El Sr. Serrano 
li indica que pot participar en el grup de treball d’ordenances ja que és un grup obert a la 
participació.

Pregunta  quan  s'instal·laran  els  jocs  infantils  a  la  plaça  Joan  Baptista  Porcar,  
guanyadors en les votacions populars.

AV LA DUANA (Grup Lourdes)

El Sr. Serrano comenta que caldria canviar d'ubicació els guals existents a la Gran 
Via, davant del Consorci de Bombers, i desplaçar-los tan sols uns centímetres, ja que els 
forats han cedit i es mouen constantment.

Sol·licita una rampa a la parada de l’autobús del Grup Lourdes, a l’av. Gran Via ja 
que és necessària perquè puga pujar la gent gran.

Sol·licita que s’asfalten els clots que hi ha a la Gran Via Tàrrega Monteblanco.

Sol·licita una vegada més la gespa de la plaça Serra de Cazorla, a la qual cosa la 
presidenta li comunica que ja està aprovada.

AV SANT PAU (Grup Perpetu Socors)
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El Sr. Campos reclama una vegada més la porta que va ser arrancada  en el solar 
municipal situat al costat del centre de salut. Diu que se l’han duta i considera que cal anar a 
llevar la barrera que han posat de manera provisional els veïns del grup i tornar a posar la 
porta, ja que en el seu dia des del departament d’Infraestructura els van comunicar que 
estava pendent per a la revisió oportuna per part de les Brigades Municipals i a data de hui  
no s’ha realitzat cap canvi.

Insisteix una vegada més sobre la reclamació de la neteja del pont entre el barranc i 
el grup Santa Teresa. La presidenta li reitera que li correspon a l’organisme competent, en 
aquest cas a la Confederació Hidrogràfica del Xúquer, a la qual ja s’ha notificat la necessitat 
de procedir a la seua neteja.

La zona de l’ambulatori del Grup s’entolla, i considera que s'hauria de revisar per a 
evitar-ho. La presidenta li comenta que passe per correu la ubicació exacta i les fotografies 
per a poder remetre-les al departament corresponent.

Comenta que des que es va fer el carril bici nou a la rotonda d’accés al grup, tota la 
zona on està la parada de l’autobús s’entolla.

El Sr. Campos vol saber la situació en què es troba el parc de xiquets i grans que es 
va  aprovar  per  al  grup.  La  presidenta  li  informa  que  es  preguntarà  al  departament 
corresponent  per la  seua situació ja que estava inclòs en les Inversions Financerament 
Sostenibles.

AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA

La Sra. Latorre, representant de l’AMPA, comenta que els passos de vianants de l’av. 
Casalduch  i  el  carrer  Picasso,  quan plou s’entollen  molt.  La  presidenta  li  comenta  que 
s'actuarà amb obres antiinundacions en la mencionada zona.

El  CEIP Isidoro  Andres  ha  demanat  per  registre  que  lleven  la  zona  d'arena  i  la 
presidenta els comenta que es procedirà a traslladar la sol·licitud al departament d’Educació 
i al regidor Sr. Porcar.

AVPARTIDA ESTEPAR (Grup Sant Andreu)

El Sr. Garcia insisteix aportant fotografies que s’ha reclamat la reparació del mur de la 
via en diverses ocasions, però aquest segueix igual, simplement han posat una tanca de 
dos metres d’alçària. El Sr.  Serrano comenta respecte d’això que quan passen els trens 
d’alta  velocitat  possiblement  la  tanca  caiga  i  també  el  mur  damunt  de  les  cases.  La 
presidenta comenta que l’Ajuntament no pot actuar en una propietat aliena, per la qual cosa 
s’han realitzat diverses declamacions a ADIF informant del risc existent perquè esmenen 
totes les deficiències urgentment.

Quant a la instal·lació de senyals al barri i canvis, torna a reclamar-los una vegada 
més,  informant  els  presents  que  en  el  seu  dia  el  Sr.  Jorge  Ripollés  va  visitar  amb el 
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president, el Sr. Garcia, tot el grup per a organitzar els senyals i en data de hui encara no 
s’ha fet res.

Comenta que cal fer forats per a poder plantar els arbres ja que de la manera en 
què estan possiblement caiguen ja que les arrels estan fora dels escocells.

AV SANT JAUME (Grup Roquetes)

El Sr. Ramos comenta que el toll que hi ha a l’entrada del grup va ser visitat en el seu 
dia pel tècnic de l’Ajuntament, però pareix que hi ha problemes per a solucionar-lo a causa 
del tema del clavegueram.

També comenta que els jocs que hi ha instal·lats a la plaça són tots per a xiquets molt  
xicotets, per la qual cosa sol·licita canviar-ne alguns per jocs per a xiquets de més edat com 
un tobogan.

Demana  que  s'instal·len  a  la  plaça  senyals  per  a  la  recollida  d’excrements  dels 
gossos i que es prohibisquen els gossos solts. 

A la carretera  d’Almassora,  a la parada de l’autobús direcció Castelló,  prop de la 
Renault, sol·licita un banc per a l’espera.

En les obres de la séquia cap a la rotonda de les Mans, aparentment el clavegueram 
de les aigües fecals s’ha connectat al de pluvials. 

Comenta que en l’obra que s’està duent a terme en el grup per a donar alleujament a 
les  aigües  pluvials,  hi  ha  la  possibilitat,  segons  el  que  han observat  els  veïns,  que  la 
connexió del desaigüe s’haja fet a la séquia en lloc de al barranc de Fraga. La presidenta 
comunica que es traslladarà al departament corresponent perquè ho comproven i informen 
de les obres realitzades exactament.

Al pont de l’autovia hi ha només dos fanals, per la qual cosa sol·licita que se'n pose 
un més en cada part del començament d'aquest i en la resta del pont que s’instal·len fanals 
baixos, de dimensió reduïda, perquè carreteres no pose impediments.

També sol·licita posar llums en les zones corbes a l’entrada al barri des de l’autovia.

AV SANT BERNAT (Grup Sant Bernat)

El  Sr.  Gómez insisteix  una  vegada  més  en  la  necessitat  d'un  projecte  per  a  un 
col·lector de l’aigua de pluges. La presidenta li comenta que es podria fer per fases a causa 
de  l'envergadura  de  la  inversió,  aconsella  començar  incloent  la  primera  fase  en  els 
Pressupostos Participatius de l’any 2017 i la resta incloure-ho en els Pressupostos Generals 
en successius exercicis.

Comenta la necessitat de pintar el carril bici des del Grup Perpetu Socors fins a la 
rotonda de l’accés al port.

Reclama una vegada més la plantació, a la Ctra. Almassora, de les moreres al costat 
dels bancs per a fer ombra a l’estiu, així com la instal·lació de papereres al costat d'aquests 
mateixos bancs.

També comenta la necessitat de fanals al camí Pi Gros, des del Parc Roselló fins al  
restaurant Asador 7 de Julio ja que aquesta zona està molt fosca i hi ha molt de trànsit de 
camions.

És necessari i insisteix una vegada més que s’il·lumine la rotonda de les mans.
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Finalitza la reunió la Sra. Puerta felicitant a tots els presents el Nadal i desitjant-los un 
bon any nou 2017 

I  sent  les  20:55 de la data indicada en l’encapçalament,  i  sense que hi  haja més 
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària done fe i, 
perquè conste,  alce aquesta  acta,  que firme al  marge juntament  amb la presidenta  del 
Consell Municipal del Districte Sud.
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